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 Protokół nr 87/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 22 grudnia 2016r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. Stanowi on 

załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w Domu Dziecka w Pacółtowie.  

/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie/ 

 

Pani Łydzińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 3. 

Dodała, że w Domu Dziecka występują problemy wychowawcze. Poinformowała, że w 

momencie kontroli psychologowie zatrudnieni w placówce przebywali na zwolnieniu, jedna 

osoba na urlopie rodzicielskim. Poinformowała, że pani dyrektor w razie potrzeby korzysta z 

usług psychologa z Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Pani Łydzińska stwierdziła, że 

należałoby się zastanowić nad kwestią dotyczącą spełnienia standardów przez placówkę. 

Dodała, że powołana została specjalna komisja, w skład której weszły osoby zajmujące się 

pieczą zastępczą. Wyjaśniła, że powyższa komisja określi standardy deinstytucjonalizacji 

pieczy zastępczej. Dodała, że od 1 stycznia 2020r. powyższa placówka powinna mieć nie 

więcej niż14 wychowanków. 

Pan Buliński zapytał co będzie w przypadku kiedy jednostka nie będzie spełniała standardów. 

Pani Łydzińska odpowiedziała, że trudno jej powiedzieć co się stanie kiedy jednostka nie 

będzie spełniała standardów. Dodała, że należałoby pozyskać rodziny, które prowadziłyby 

pogotowie opiekuńcze lub zastanowić się nad wyznaczeniem kilku miejsc interwencyjnych. 

Ponadto stwierdziła, że należałoby również utworzyć jeszcze jeden rodzinny dom dziecka. 

 

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2016. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – zastępca dyrektora ZDP/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Robaczewska poinformowała, że zmiany dotyczą zakupu piaskarki, szacunkowy koszt 

zakupu 50 000 zł. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosków dotyczących dróg 

powiatowych na terenie gminy Grodziczno. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynął wniosek z Urzędu Gminy w Grodzicznie, 

stanowiący załącznik nr 4. Omówiła poszczególne punkty wniosku: 

- punkt 1 wniosku: remont drogi we wsi Zajączkowo oraz karpy zostaną usunięte w ramach 

prac utrzymaniowych oraz w ramach remontu cząstkowego dróg, 

- punkt 2 wniosku: przebudowa drogi powiatowej Brzozie – Mroczno – Rynek, na odcinku 

Mroczno – Rynek  

Pani Robaczewska wyjaśniła, że ten odcinek nie został ujęty w planie rozwoju, ponieważ stan 

nawierzchni był oceniony jako zadowalający. Dodała, że na niektórych odcinkach 

nawierzchnia jest uszkodzona i zostanie ona naprawiona w ramach remontów cząstkowych 

dróg. 

-punkt 3 wniosku: wykonanie remontu drogi powiatowej Mroczenko-Tylice – remont 

zostanie wykonany w ramach remontów cząstkowych dróg, 

- punkt 4 wniosku: wymiana barier ochronnych na skrzyżowaniu dróg powiatowych i drogi 

gminnej w miejscowości Mroczno - zostanie wykonana w ramach remontów cząstkowych 

dróg, 

- punkt 5 wniosku: ujęcie w planach inwestycyjnych dokończenie remontu drogi powiatowej 

Tuszewo-Świniarc-Truszczyny (gr. powiatu) na odcinku Zwiniarz-Truszczyny (gr. powiatu)    

Pani Robaczewska wyjaśniła, że cała droga jest wyremontowana poza odcinkiem o długości 

1900 m. Dodała, że koszt wykonania remontu w/w odcinka wyniósłby ok. 400 tys. Zł. 

Ponadto poinformowała, że nie można tego odcinka wpisać do żadnego programu. 

Nadmieniła, że należałoby zawnioskować do Wójta gminy Grodziczno w sprawie 

partycypacji w kosztach remontu odcinka w wysokości 50 % wartości inwestycji.  

- punkt 6 wniosku: dokończenie remontu drogi powiatowej na odcinku Zwiniarz-Truszczyny 

(gr. powiatu)  oraz budowa chodnika dla pieszych przy drodze Tuszewo-Świniarc w 

miejscowości Świniarc na odcinku od terenu zabudowanego i zwartej zabudowy do 

skrzyżowania z drogą gminną Montowo – Świniarc. 

Pan Starosta stwierdził, że powiat na chwilę obecną nie posiada środków na realizację 

powyższych inwestycji. 

- punkt 7 wniosku: oznakowanie przejścia dla pieszych na drodze powiatowej Mroczenko-

Montowo w miejscowości Nowe Grodziczno w obrębie skrzyżowania z DW 538- zostanie 

wykonane w ramach remontów cząstkowych dróg. 

Zarząd przychylił się do propozycji przedstawionych przez panią Robaczewską. 

Pan Starosta zapytał panią Robaczewską  o kwestię dotyczącą wycinki drzew na drodze przy 

ul. Lidzbarskiej. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że odpowiedź Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska 

jest taka, że jeżeli nie było tam zanotowanych zdarzeń to drzewa nie zagrażają uczestnikom 

ruchu na w/w drodze. 

Pan Starosta stwierdził, że należy ponowić wniosek do RDOŚ w sprawie wycinki drzew. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Urzędu 

Marszałkowskiego w sprawie realizacji projektu pn. „Plan Cyfrowy 2025 ver. 2.0”. 

 

Pismo z Urzędu Marszałkowskiego stanowi załącznik nr 5. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Ministerstwa 

Infrastruktury i Budownictwa w sprawie rezerwy subwencji ogólnej. 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że do 10 lutego można składać wnioski o środki z rezerwy 

subwencji ogólnej na budowę i przebudowę mostów. Dodała, że z powyższej subwencji 

zostało przebudowanych pięć mostów. Wyjaśniła, że w powiecie kwalifikowałyby się dwa 

mosty na dofinansowanie z powyższej subwencji tj. most w Bielicach i w Rudzie. Dodała, że 

do wniosku można zgłosić przebudowę mostów nie remont. Nadmieniła, że wykonanie 

dokumentacji zajęłoby minimum pół roku, dlatego też w tym roku nie ma technicznej 

możliwości, żeby przygotować dokumentację. Pani Robaczewska stwierdziła, że można by 

pomyśleć o wykorzystaniu subwencji na przebudowę w/w mostów. 

Pan Buliński przychylił się do stwierdzenia pani Robaczewskiej i dodał, że należałoby 

przygotować dokumentację na przyszłe lata. 

Pani Robaczewska poinformowała, że ukazała się oficjalna lista dotycząca dofinansowania 

inwestycji drogowych w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury 

Drogowej, do 31 grudnia 2016r. musi być zatwierdzona lista przez Wojewodę Warmińsko-

Mazurskiego. 

Pan Starosta  zapytał panią Robaczewską, czy jest już przygotowana dokumentacja 

przetargowa na realizację przebudowy drogi powiatowej Gwiździny – Mroczno, czy są 

dopiero na etapie przygotowywania dokumentacji. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że dokumentacja przetargowa będzie przygotowana jak 

będą zabezpieczone środki w budżecie powiatu.  

Pani Skarbnik dodała, że musi mieć informację od Wojewody w sprawie przyznania 

dofinansowania na realizację powyższego zadania.  

Pani Robaczewska dodała, że są na etapie przygotowywania dokumentacji przetargowej. 

Wyjaśniła, że przetarg będzie można ogłosić dopiero w momencie kiedy będą zabezpieczone 

środki na realizację zadania w budżecie powiatu. Dodała, że tylko w przypadku 

dofinansowania ze  środków unijnych można wycofać się z przetargu. Natomiast jeżeli jest to 

dofinansowanie z budżetu państwa, tak jak w tym przypadku, to przetarg może być ogłoszony 

dopiero po zabezpieczeniu środków w budżecie powiatu. 

Pan Starosta poinformował panią Robaczewską, że dokumentacja przetargowa ma być 

przygotowana. Ponadto dodał, że ogłoszenie o przetargu ma być przygotowane jak 

najszybciej. 

 

Pismo z Ministerstwa Infrastruktury i Budownictwa stanowi załącznik nr 6. 
 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do realizacji projektu pt. „SOUL – Szkoła 

Otwartych Umysłów Licealistów”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – podinspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Domżalska poinformowała, że w dniu 15.12.2016r. wpłynęła informacja z Urzędu 

Marszałkowskiego,  stanowiąca załącznik nr 7, iż negocjacje dotyczące w/w projektu 

zakończyły się pozytywnie, wniosek spełnił wszystkie wymagane kryteria i otrzymał 

dofinansowanie (kwota dofinasowania nie uległa zmianie). 
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Wniosek o dofinansowanie stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji „Przebudowa i rozbudowa w 

ramach modernizacji istniejącego budynku Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 

Lubawskim”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska - naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Domżalska poinformowała, że inwestycja do tej pory była prowadzona przez powiatową 

osobę prawną tj. Szpital Powiatowy. Natomiast podjęcie powyższej uchwały przez Radę 

Powiatu daje możliwość prowadzenia tej inwestycji przez powiat nowomiejski. Ponadto 

dodała, że na podstawie w/w uchwały powiat będzie mógł aplikować o środki na remont 

budynku szpitala z Regionalnego Programu Operacyjnego.  

Pani Skarbnik stwierdziła, że teraz jest już trzecia nazwa tego zadania. Zapytała, czy jest to 

nazwa ostateczna. 

Pani Domżalska odpowiedziała, że tak jest to nazwa ostateczna.  

Pani Banaszewska dodała, że powyższa nazwa jest zgodna z dokumentacją budowlaną oraz z 

założeniami konkursu ogłoszonego w ramach RPO.  

Pani Skarbnik poinformowała, że zmieni w budżecie nazwę zadania inwestycyjnego na taką 

jak jest podana w projekcie uchwały.  

/pan M. Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Pan Starosta zapytał, czy nazwa zadania jest poprawna tzn. czy nie powinien być dopisek 

„Spółka z.o.o”. 

Pani Domżalska stwierdziła, że chodzi tutaj o budynek szpitala wiec według niej zapis: 

„Szpitala Powiatowego” powinien być z małych liter. 

Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pani Domżalskiej i zapis: „Szpitala 

Powiatowego” w tytule i uzasadnieniu projektu uchwały oraz w paragrafie 1 projektu 

uchwały został poprawiony na zapis: „szpitala powiatowego”. 

 

Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 

Rady Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

/pani J. Domżalska oraz pani A. Banaszewska opuściły posiedzenie Zarządu/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wykonania zadań publicznych, związanych z realizacją w 2017 r. zadań powiatu 

przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowej/ 

 

Pani Haska poinformowała, że ogłoszenie o konkursie ukaże się w Gazecie Nowomiejskiej     

4 stycznia. Dodała, że termin składania ofert jest do  27 stycznia 2017r., w ciągu dwóch  

tygodni nastąpi wybór ofert na realizację zadań publicznych. Nadmieniła, że wysokość 

zaplanowanych środków na realizację poszczególnych zadań jest przedstawiona w 

ogłoszeniu.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz.  

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych  przez 

organizacje pozarządowe oraz podmioty, o których mowa w art.3 ust.2 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 
 

Zarząd powołał komisję konkursową, w skład której weszli: 

     1. Przedstawiciel podmiotu zlecającego zadanie – Katarzyna Trzaskalska, 

     2. Radny Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim – Romuald Koszewski, 

     3. Przedstawiciel Rady Organizacji Pozarządowych Powiatu Nowomiejskiego – Zbigniew 

Kremski. 

     W pracach komisji konkursowej uczestniczy z głosem doradczym: Pełnomocnik ds. 

organizacji  pozarządowych – Jolanta Haska. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przystąpienia do zadania inwestycyjnego „Termomodernizacja 

budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska - naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że powyższa uchwała daje upoważnienie Zarządowi do 

podejmowania działań związanych z w/w zadaniem inwestycyjnym.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody  na wynajem lokali użytkowych Nr 13 do 16, 18, 19, 

20 w budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że Gminny Samodzielny Zakład Opieki Zdrowotnej w 

Kurzętniku wnioskuje o przedłużenie umowy najmu lokali użytkowych na kolejne trzy lata.  

 

Wniosek GSZOZ stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 
 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia  sprawozdania Fundacji Inicjatyw Krajobrazowych „Wybudowania” 

w Kurzętniku, której zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu, 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. 
 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 11. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, , B. Grzywacz. 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą 

przyjęcia  osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.  
 

Informacja z DPS stanowi załącznik nr 12. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr XIV/111/2015 z dnia 10 grudnia 2015r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 

2016 – 2034 ze zmianami. 

Pani Skarbnik poinformowała, że wpływają jeszcze zmiany z jednostek.  

W związku z powyższym materiały dotyczące zmian w WPF i budżecie powiatu na 2016r. 

zostaną dopiero rozdane na posiedzeniu Komisji Wspólnych Rady Powiatu. Omówiła 

pokrótce zmiany w budżecie na 2016r. 

Pani Sekretarz stwierdziła, że jeżeli nie ma pełnej wersji zmian w WPF i w budżecie powiatu 

na 2016r. to można by zwołać posiedzenie Zarządu w dniu 29 grudnia i przyjąć zmiany w 

ostatecznej wersji.  

Pani Skarbnik i Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pani Sekretarz. 

 

W związku z powyższym Starosta zdjął punkt piętnasty i szesnasty z porządku posiedzenia. 

Za zdjęciem w/w punktów głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, , B. Grzywacz. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


